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Datum: 17. 9. 2020 
 
 

S k r a j š a n  z a p i s n i k - osnutek 
 
 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, 
 ki je potekala v PONEDELJEK, 17. 09. 2020,  

V Prireditvenem centru, Gornji trg 62, Lovrenc na Pohorju, z začetkom ob 18.00 uri. 
 

 
PRISOTNOST: 
  
- Župan:  
Marko Rakovnik, ki tudi vodi sejo (v nadaljevanju: predsedujoči).  
 
- Člani občinskega sveta (v nadaljevanju: člani OS):  
Anžej Bečan - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Špela Španbauer - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Marta Steinbacher - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Valerija Petrič - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,   
Sanja Miljuš Herman - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO, (Se je pridružila seji ob 18:14) 
Staša Pernat Lesjak - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO,  
Tomaž Sušec - SD - SOCIALNI DEMOKRATI. 
Alenka Deutsch - SDS – SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA, 
 
- Odsotni: 
Blaž Kraner - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Joško Manfreda - SD - SOCIALNI DEMOKRATI,  
Maksimiljana Obrulj - SD - SOCIALNI DEMOKRATI, 
Rok Urnaut - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA.  
 
- Ostali prisotni:  
Simona Grobelnik, Karmen Majger, Šimen Kranjc 
 
Opomba:  
Pred začetkom snemanja seje je predsedujoči prisotne seznanil: 
"Seja Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju se zvočno snema za potrebe priprave 
zapisnika in za namen objave na uradni spletni strani občine, o čemer so vsi prisotni 
seznanjeni in s čimer se izrecno strinjajo. Upravljalec teh posnetkov je Občinska uprava 
Občine Lovrenc na Pohorju. Zvočni posnetek bo objavljen na uradni spletni strani Občine 
www.lovrenc.si in sicer še do 30 dni po seji." 
 
 
 
 
 
 
  

http://www.lovrenc.si/
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AD 1) Ugotovitev sklepčnosti 
 
Predsedujoči je uvodoma ugotovil prisotnost članov OS.  
 
UGOTOVITVENI SKLEP:  
Na seji Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju je prisotnih sedem članov od skupno 
dvanajstih. Na podlagi 19. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17) in 30. 
člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 63/17), je 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sklepčen in lahko pravno veljavno sklepa. 
 
 
AD 2) Obravnava in sprejem zapisnika 9. redne seje OS z dne 22. 06. 2020 in pregled 
realizacije sklepov 
 
Predsedujoči je dal v razpravo skrajšan zapisnik 9. redne seje OS z dne 22. 06. 2020. Ker pripomb s 
strani članov OS ni bilo, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:  
 
SKLEP št. 1:  
Na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
63/17) Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 10. redni seji, dne 17. 09. 2020, sprejme 
skrajšan zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju z dne, 22. 06. 
2020. 
 
Navzočih je 7 članov sveta.  
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
VZDRŽAN 1 član sveta (zaradi neprisotnosti na seji).  
 
Predlog sklepa št. 1 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 3) Potrditev dnevnega reda 9. redne seje 
 
Člani OS se predlagan dnevni red seje skupaj z gradivom prejeli 10. 09. 2020. Predsedujoči je ugotovil, 
da pri točki predlaganega dnevnega reda ni prijavljenih k razpravi, zato je v potrditev predlagal naslednji 
sklep:   
 
SKLEP št. 2: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem skrajšanega zapisnika 9. redne seje OS z dne 22.6.2020 in pregled realizacije 

sklepov 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 10. redne seje OS 
4. Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Lovrenc na Pohorju 

– ena obravnava skladno s 93. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju  
5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Lovrenc 

na Pohorju – druga obravnava 
6. Informacije župana 
7. Pobude in vprašanje članov občinskega sveta 
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Navzočih je 7 članov sveta.  
ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 2 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 4) Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Lovrenc na Pohorju – ena obravnava skladno s 93. členom Poslovnika občinskega sveta 
Občine Lovrenc na Pohorju 

 
Predsedujoči je navzočim na kratko predstavil okvirne razloge za sprejem Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Lovrenc na Pohorju ter potek priprave in usklajevanj, ki so bili potrebni za 
pripravo odloka, nato pa je predal besedo predstavnici Statutarno pravne komisije ge. Staši Pernat 
Lesjak. 
 
Ga. Staša Pernat Lesjak je povedla, da je Statutarno pravna komisija obravnavala predlagan odlok ter 
predlagala UO, da pristopi k novi preučitvi geomehanskega poročila, saj je trenutno velik del kraja 
definiran kot erozijsko območje, kar pa za občane predstavlja dodaten strošek pri pridobivanju gradbenih 
dovoljenj. Na samo vsebino odloka komisija ni imela pripomb, zato predlaga OS v sprejem odlok, ki ga 
imajo pred sabo.  
 
Ga. Karmen Majger, je povedala, da je OU že pristopila k reševanju omejene problematike z Agencijo 
Republike Slovenije za okolje in Geološkim zavodom RS. 
 
Predsedujoči je predal besedo predstavnikoma podjetja Urbis d.o.o., ki je pripravljalo Odlok o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Lovrenc na Pohorju. 
 
Predstavnika podjetja Urbis d.o.o. sta predstavila potek sprejema in vsebino Občinskega prostorskega 
načrta Občine Lovrenc na Pohorju (v nadaljevanju OPN). 
 

- 20. 10. 2010 - sprejet sklep o začetku postopka priprave OPN; 
- 2010 – 2011 - izdelava strokovnih podlag in priprava osnutka OPN; 
- 2011 – 2016 - pridobivanje smernic nosilcev urejanja prostora z dodatnim usklajevanjem; 
- 23. 11. – 22. 12. 2018 - javna razgrnitev dopolnjenega osnutka; 
- 19. 12. 2020 - javna obravnava;  
- januar 2019 – maj 2019 - stališča do pripomb in predlogov z javne razgrnitve dopolnjenega 

osnutka OPN; 
- junij 2019 – oktober 2019 - priprava predloga OPN; 
- november 2019 – julij 2020 - pridobitev drugih mnenj nosilcev urejanja prostora. 

 
Občinski prostorski načrt (v nadaljevanju: OPN) je prostorski akt, ki ga po Zakonu o prostorskem 
načrtovanju (ZPNačrt, Ur.l. RS, št. 33/2007, 70/08-ZVO-1B, 108/09. 80/10-ZUPUDPP in popr. (106/10), 
43/11-ZKZ-C, 57/12 ZPNačrt-B, 57/12 ZUPUDPP-A, 109/12 ZPNačrt-C) mora sprejeti občina za področje 
urejanja prostora.  
 
Občina Lovrenc na Pohorju s sprejetjem OPN razveljavlja do sedaj veljavne planske sestavine prostorskih 
aktov Občine Lovrenc na Pohorju, ki je sprejet z Odlokom o dolgoročnem in srednjeročnem z vsemi 
usmeritvami ter splošni izvedbeni prostorski akt, ki j sprejet z  Odlokom o prostorskih ureditvenih pogojih 
in obe vsebini združuje v enotnem prostorskem aktu.  
 
OPN je zato vsebinsko razdeljen na dva dela, na strateški in na izvedbeni del. 
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Strateški del OPN Občine Lovrenc na Pohorju vsebuje: 

- izhodišča in cilje prostorskega razvoja; 
- zasnovo prostorskega razvoja, 
- zasnovo gospodarske javne infrastrukture, 
- zasnovo poselitve, 
ter usmeritve za: 

- razvoj naselij in dejavnosti, 
- razvoj v krajini,  
- določitev namenske rabe prostora, 
- določitev prostorskih izvedbenih pogojev. 
 
Izvedbeni del OPN Občine Lovrenc na Pohorju vsebuje: 

- opredelitev namenske rabe prostora, 
- členitev občine na enote urejanja - EUP,  
- skupne prostorske izvedbene in pogoje po EUP,  
- podrobnejša merila in pogoje za območja predvidenih podrobnejših prostorskih načrtov. 
 
Osnutek OPN je pripravljen po strokovnih podlagah, ki jih je izdelal Urbis d.o.o. Maribor in ostalih 
strokovnih podlaga za posamezna strateška področja. Pri pripravi osnutka so bile upoštevane pobude 
vseh pobudnikov, ki so bile podane do začetka postopka za pripravo OPN ter potrebe občine.  
 
Pri pripravi osnutka so upoštevani veljavni predpisi in dokumenti s področja prostora in ostalih področij, ki 
so zajeta v OPN in upoštevana izhodišča ter usmeritve, ki jih določata Strategija prostorskega razvoja 
Slovenije in Prostorskega reda Slovenije. Izhodiščno stanje za pripravo posameznih zasnov pa izhaja iz do 
sedaj veljavnih prostorskih sestavin planskih aktov Občine Lovrenc na Pohorju. 
 
Občina bo razvoj poselitve usmerjala v notranji razvoj in prenovo obstoječih podeželskih naselij in 
občinskega središča, hkrati pa ohranjala avtohtoni vzorec razpršene poselitve, značilen za večinski del 
območja občine, se ohranja.  
 
Občina bo podpirala ohranjanje in širitev obstoječih dejavnosti na površinah, ki jih te dejavnosti že 
zasedajo. Občina bo v območju razpršene poselitve usmerjala nadaljnji razvoj v posodobitev kmetij in 
razvoj dopolnilnih dejavnosti na kmetijah, v območju naselja Lovrenc na Pohorju pa intenzivnejši razvoj 
turističnih dejavnosti vezanih, na zimsko športno rekreacijo in poletno zeleno okolje Pohorja. 
 
Izvedbeni del poleg namenske rabe prostora določa merila in pogoje za urejanje prostora in poseganje v 
prostor, ki so opredeljeni z namensko rabo, dopustnimi dejavnostmi po enotah, po namenu in vrstah 
objektov, legi, velikosti in oblikovanju objektov, obliki parcel v povezavi z urbanističnim razvojem naselij 
ter priključevanju objektov na gospodarsko javno infrastrukturo in grajeno javno dobro. Hkrati 
opredeljuje merila in pogoje za ohranjanje kulturne dediščine, ohranjanje narave, varstvo okolja in 
naravnih dobrin, varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami ter varovanju zdravja ljudi in izhajajo iz 
sedaj veljavnih izvedbenih pogojev na območju Občine Lovrenc na Pohorju. 
 
V skladu z veljavnimi predpisi so določena območja, za katere bodo pripravljeni občinski podrobni 
prostorski akti. Ti se poleg že predvidenih območij urejanja za večje zazidave in območja s križanjem 
prostorskih interesov, pripravijo tudi za območja večjih širitev naselij ter i za druge večje posege v 
prostor. 
 
Med predstavitvijo se je ob 18:14 seji pridružila ga. Sanja Miljuš Herman.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi.  
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G. Anžeja Bečana je zanimalo kakšni so postopki, če bi po sprejetem OPNju želeli spremembo namenske 
rabe zemljišča. Prav tako je podal pobudo, da se objavi povzetek, kjer se na enostaven način javnosti 
predstavi novi OPN. 
 
Ga. Anja Bauman je povedala, da je potrebna ponovna sprememba OPNja, kar traja pribl. 2 leti. 
 
Ga. Sanja Miljuš Herman je kot predsednica Statutarno pravne komisije povedala, da so na seji SPK 
sklenili, da bo UO začela postopek oz. preverila pri pristojnih ministrstvih glede ponovne geološke ocene 
območja občine. 
 
Ga. Karmen je povedala, da je OU pristopila k reševanju omenjene težave pri Agenciji Republike Slovenije 
za okolje in Geološkim zavodom RS. 
 
Po končani razpravi je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep: 
SKLEP št. 3: 
Na podlagi 52. člena Zakona o prostorskem načrtovanju (Uradni list RS, št. 33/07, 70/08 – 
ZVO-1B, 108/09, 80/10 – ZUPUDPP, 43/11 – ZKZ-C, 57/12, 57/12 – ZUPUDPP-A, 109/12, 
76/14 – odl. US, 14/15 – ZUUJFO, 61/17 – ZUreP-2), 273. člena Zakona o urejanju prostora 
(uradni list RS, št. 61/17), 14. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 59/17) ter 93. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na 
Pohorju je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 10. redni seji, dne 17.09.2020, 
sprejel Odlok o občinskem prostorskem načrtu Občine Lovrenc na Pohorju 
 
Navzočih je 8 članov sveta.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 3 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 5) Obravnava in sprejem predloga Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v 
Občini Lovrenc na Pohorju – druga obravnava 
 
Predsedujoči je predal besedo poročevalki ga. Karmen Majger, ki je predstavila omenjen Odlok. 
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Predsedujoči je ugotovil, da ni prijavljenih k razpravi, zato je 
v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 4: 
Na podlagi 21. in 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur.l. RS, št. 94/07- uradno 
prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 – 
ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE), drugega odstavka 132. člena 
Zakona o urejanju prostora (Ur. l. RS, št. 61/17) ter 14. člena Statuta Občine Lovrenc na 
Pohorju (UGSO, št. 59/17), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na svoji 10. redni 
seji, dne 17. 7. 2020, sprejel Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini 
Lovrenc na Pohorju v drugi obravnavi.    
 
Navzočih je 8 članov sveta.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče.  
 
Predlog sklepa št. 4 je bil soglasno sprejet. 
AD 6) Informacije župana 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-3347
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-3437
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-2763
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1700
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-1356
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195
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Stanje v občini vezano na COVID 19 in delo CZ  
- V zadnjem času imamo v občini nove okužbe, med drugim tudi karanteno v osnovni šoli za en razred 
- Situacija sicer ni kritična, je pa resna in jo tudi zelo resno obravnavamo 
- Zastavljen imamo plan sodelovanja ključnih deležnikov (zdravstvo, šolstvo, CZ), sploh za primere, če 

bi situacija postala še bolj resna, prav tako je v teku ažuriranje občinskega načrta zaščite in reševanja 
ob pojavu epidemije  

- Pomlajena je ekipa štaba CZ, ki se bo v primeru poslabšanja tudi aktiviral, po potrebi bo steklo tudi 
intenzivnejše obveščanje, prav tako so pregledane zaloge zaščitne opreme 

- Prosimo člane OS, da kot predstavniki občine dajejo vzgled z upoštevanjem preventivnih ukrepov 
(maske, distanca) oz. k temu prijazno nagovarjajo tudi občanke in občane  

 
Rekonstrukcija cesta trško jedro ter kanalizacija  
Zadeve so se končno začele konkretizirati pri investiciji rekonstrukcije državne ceste skozi trško jedro. 
Konec prejšnjega tedna je bil s strani izvajalca (Cestno podjetje Ptuj, d.d., je vodilni) vložen elaborat za 
pridobitev cestnih zapor. Predvidoma se bodo dela pričela na robnih odsekih trase, in sicer: 

 
• z izgradnjo vodovoda in meteornega kanala na relaciji od spodnjega Mercatorja do 

obstoječih vodov nad Tovarno Kos in srpov d.o.o. oz. do prečrpalne postaje Lovrenc 
(križišče Mariborske in Kovaške ceste)  - v tem delu lahko pričakujemo polovično zaporo 
ceste; 

• z rekonstrukcijo ceste od Hojnikove kapele navzdol, kjer se bo predvidoma urejalo telo ceste, 
meteorna kanalizacija, pločnik in javna razsvetljava – v tem delu lahko pričakujemo v času 
izvedbe meteorne kanalizacije in asfaltiranja popolno zaporo, sicer pa delno zaporo ceste. 

• pričela pa se bo tudi izgradnja fekalnega kanala po pločniku skozi trško jedro, predvidoma od 
Jelenčka oz. ZD navzdol.  
 

Z izvajalcem in nadzorom trenutno intenzivno usklajujmo finančne posledice, ki bodo pri izvedbi del 
nastali v letošnjem letu – na naslednji seji bomo med drugim tudi na to temo obravnavali II. rebalans 
proračuna.  
 
Z vidika obveščanja krajanov smo z izvajalcem dogovorjeni, da bomo v naslednjem tednu 
(predvidoma v četrtek, 24.9.2020) organizirali zbor krajanov na temo celotne investicije, kjer 
vam bomo lahko neposredno podali več informacij o poteku del, zaporah, odsekih gradnje ter samem 
projektu. Glede na to, da se bo s cesto popolnoma na novo v tem delu urejala tudi vsa gospodarska 
javna infrastruktura (nova linija vodovoda, nov fekalni kolektor, nova meteorna kanalizacija in novi 
telekomunikacijski vodi) smo že sedaj pisno obvestili vse občane, ki ste oz. so neposredno povezani 
na obstoječe linije, da bomo morali v naslednjih mesecih natančno doreči strategijo 
priključevanja na nove vode. Ko bomo imeli dovolj informacij s strani izvajalcev, bomo na to temo 
sklicali poseben sestanek vseh vpletenih gospodinjstev. 
 
Rekonstrukcija JP Čebelarska pot in Žagarska pot  
V prejšnjem tednu, v torek, 15.9.2020, so bili uspešno uvedeni v delo tudi izvajalci projekta celovite 
rekonstrukcije Čebelarske ulice in dela Žagarske poti in dela ulice Pod Bregom. Izvajalec je pričel 
pridobivati vsa soglasja pristojnih služb za začetek gradnje, pripravo in organizacijo gradbišča. 
Načrtovano je, da se dela na ulici pričnejo izvajati jutri, v petek, dne 18.9.2020, rok za izvedbo del je 
30.10.2020.  
 
Tudi tukaj se bo zgodilo, da bo zaradi narave dela in prostora izvedbe rekonstrukcije in zelo kratkega roka 
izvedbe, otežen dostop do hiš / parcel / Čebelarskega doma oz. bodo ponekod tudi občasne popolne 
zapore ulice. V času asfaltiranja je predvidena popolna zapora. O vsem bomo predvsem stanovalce 
seveda redno obveščali.  
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Cvetlična ulica, rekonstrukcija cest na Rdečem bregu, Cesta na Kumen 
Izvedbo rekonstrukcije ceste smo za letos načrtovali tudi na Cvetlični ulici, vendar njeno realizacijo 
zaradi kompleksnejše rešitve odvodnjavanja na koncu te ulice, prestavljamo v naslednje leto. Kot kaže 
bomo morali ob koncu ulice, ki z geološkega vidika ni primerno za rešitev s ponikovalnico, dograditi 
odvodnjavanje, za kar bomo potrebovali tudi GD oz. bomo morali z zasebnimi lastniki dogovoriti kanal, ki 
bo dolgoročno zagotavljal odvodnjavanje meteornih voda v Radoljno.  
 
Kar se tiče predvidenih rekonstrukcij dveh cest na Rdečem bregu, kjer smo javne razpise za 
izvajalce že izvedli in samo še čakamo državo za zagotovitev sredstev iz naslova škod po neurjih: 
neuradno imamo informacijo, da je v rebalansu državnega proračuna za nas predvidenih dobrih 85.000 
EUR, kar je sicer majn kot smo načrtovali (dobrih 200.000). Sprejem državnega rebalansa je predviden 
konec tega meseca. Še vedno se bomo trudili za našo občino pridobiti sredstva za obe investiciji, kar naj 
bi bilo možno v kolikor drugim občinam to ne bo zneslo, sicer pa bomo rekonstruirali vsaj eno cesto. 
Zaradi počasnosti države bo pri tej rekonstrukciji vsekakor dosti izzivov, saj sklenitev pogodbe o 
zagotovitvi sredstev z MOP ne bo možna pred 10. oktobrom. 
 
Smo tudi tik pred izvedla obsežnejše sanacije Ceste na Kumen. Sanacija se bo izvedla na predelu Ceste 
na Kumen od konca naselja Lovrenc (od transformatorja pri odcepu za Strgarja), mimo Sgerma, pa vse 
do male hidroelektrarne »Lakožič«. Torej do priključitve novo položenega asfalta, ki se je lani delal v 
sklopu obnove Ceste na Kumen. 
 
 
Vzdrževanje občinskih in gozdnih cest  
V letošnjem letu je bilo zaradi neurij in splošnega stanja naših cest vloženega že dosti dela, zaradi 
omejenosti sredstev in omenjenih vremenskih razmer pa je stanje naših cest še vedno problematično. 
Plan sanacij za te ceste je izdelan in usklajen z Zavodom za gozdove Slovenije v sodelovanju z našimi 
revirnimi gozdarji, ki teren in gozdne ceste najbolj poznajo.  
 
 
Participativni proračun  
V okviru novega projekta participativnega proračuna, ki smo ga skupaj z vami potrdili junija letos, se je 
izvedlo vseh 6 delavnic.  

o 27.8.2020 - za Činžat: Pošta na Činžatu 
o 31.8.2020 - za Rdeči Breg: Prireditveni center 
o 2.9.2020 - za Lovrenc – naselje: Prireditveni center 
o 4.9.2020 - za Recenjak: Prireditveni center 
o 7.9.2020 - za Kumen: Prireditveni center 
o 9.9.2020 - za Ruto in Puščavo (s Kurjo vasjo): Gostilna Kores 

 
Zanimivo je, da so se občani vseh naselij udeležili delavnic, le v Lovrenc naselju ni bilo nobenega. 
Kakorkoli, smo zelo zadovoljni z dokončano prvo fazo, saj smo kot rezultat vsega 
promoviranja projekta oz. izvedenih delavnic prejeli 34 predlogov v skupni predlagani 
vernosti preko 200.000 EUR. S predlogi so pokriti vsa naselja.  
 
Vsi ti predlogi se bodo v naslednjem mesecu z Odborom za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo 
pregledali. Poklicali se bodo vsi predlagatelji, ki bodo dopolnili oz. podrobneje definirali predlog, kjer je 
pač to potrebno. Konec oktobra bodo znani in javno objavljeni vsi predlogi, ki gredo v glasovanje. Vsa 
gospodinjstva bodo na dom prejela predloge o katerih se bo glasovalo v začetku novembra. Izglasovani 
predlogi pa bodo potem vnešeni v proračun za leti 2021 in 2022.  

 
Kotlovnica – sredstva LAS 
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Preko razpisa LAS smo uspeli pridobiti pozitivni sklep za sofinanciranje kotlovnice v šoli. Ker so se 
sredstva po posameznem projektu v zadnjem razpisu omejila, smo uspeli pridobiti najvišji 
znesek - 40.000 EUR.  
 
Trenutno smo v fazi zaključevanja JR za izvajalca. Vrednost investicije je slabih 160.000 EUR. Tudi ta 
investicija bo glede na svojo naravo (kotlovnica/kurilna sezona) verjetno izvedena delno v letošnjem letu, 
zaključena pa prihodnjem. Po zadnjih informacijah so se namreč zaradi vpliva epidemije na gospodarske 
razmere podaljšali dobavni roki potrebne opreme, kar ni najbolj spodbudno, vendar upamo na najboljše. 
V vsakem primeru pa si visokega tveganja izpada delovanja ogrevanja v šoli in vrtcu ne moremo 
privoščiti, zato bomo v primeru potrebe dela dokončali v naslednjem letu.  
 
Vrtec in dela na nekaterih ostalih občinskih objektih 
Zaradi velikega števila vpisanih otrok v vrtec smo morali v počitniških mesecih poiskati hitro rešitev za 
organizacijo učilnice sedmega oddelka. Trenutno smo realizirali začasno ureditev učilnice za najmlajšo 
skupino otrok z vgraditvijo potrebnih umivalnikov v učilnico. Za dolgoročno rešitev pa bomo morali v 
naslednjem letu zagotoviti nekaj sredstva v proračunu, da dejansko uredimo nov oddelek s sanitarijami in 
vsem potrebnim.  
 
Na vrtcu potekajo tudi sanacijska dela s strani izvajalcev same investicije, ki so problem že dlje časa, in 
sicer:  
- podporni zid s strani parkirišča in posedanje tlakovcev na zgornji strani igrišča,  
- odprava smradu v kleti (kanalizacijski jaški),  
- zastajanje vode na stopnišču in fina obdelava stopnišča, 
- zamenjava odtočnega jaška za meteorno vodo. 

 
Tudi v prireditvenem centru smo zamenjali dotrajano plinski peč, z novo upamo na zagotavljanje cca 30 
% prihranek. Planirano je še popravilo strehe na PC in pleskarska in manjša dela tako v PC, kot tudi KD. 
Takšna manjša dela so predvidena še v prostorih bivše KS in Manci.  
 
Ostali projekti, ki bi jih morda še omenili 
- V teku je zamenjava ene avtobusne postaje, in sicer na Činžatu. Tam se bo uredila tudi dodatna 

svetilka, pred Pošto na Činžatu pa je v teku urejanje kolesarske postojanke, ki je trenutno del 
Dravske kolesarske poti.  

- Gasilcem smo za namen prvih posredovalcev v primeru nesreč nabavili novc defibrilator, ki se nahaja 
v gasilskem avtomobilu. 

- Ob KD smo uredili brezplačen najem dela kmet. zemljišče od g. V. Švajgerja, kjer se pričenja 
postavitev 7 fitnes naprav ter ureditev rekreacijskega dela za upokojence (rusko kegljišče, balinčki) 

- Na urejenem platoju na Hojnikovi ridi bomo postavili še klopco, koš ter uredili peš stopnice ob robu  
- Kot občina  smo sofinancirali letovanje v VIRC Poreč 11 otrokom. 
 
 
AD 7) Pobude in vprašanja 

G. Anžej Bečan je povedal, da je zelo zadovoljen z odzivom in predlogi pri Participativnim proračunu. Prav 
tako pozdravlja aktivno sodelovanje Občine pri Strategiji razvoja Pohorja, Partnerstvo za Pohorje in pri 
uvedbi Regijskega parka. Predlagal je tudi, da se leseni most v Puščavi uredi/sanira ali pa začasno zapre, 
saj je nevaren za občane.  

Župan je povedal, da je projekt obnove mostu že narejen, težava pa je nastala pri recenziji projekta, saj 
je strošek slednje več kot 10.000 eur. Tako, da se trenutno išče ugodnejšega ponudnika. 
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Ga. Staša Pernat Lesjak je podala pobudo, da se uredijo brežine ob glavni cesti, ki niso najbolje 
vzdrževane in so zaraščene. Zanimalo jo je tudi, kako je s krajinsko arhitekturo glede zasaditve in 
ureditve kraja na področju hortikulture. 

Župan je povedal, da vzdrževalci ceste poskrbijo za neposredno bližino ceste, vse ostalo je dogovorjeno z 
lastniki zemljišč, katere pa je včasih potrebno tudi opomniti, da opravijo svoj del. Glede hortikulture pa je 
povedal, da se sedaj pri vsakem novem projektu sodeluje z občinskim urbanistom, ki načrtuje tudi 
zasaditev/ureditev okolice.  

Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da je vesela da se je našel skupni jezik med Občino in Turističnim 
društvom. Zanimala jo je tudi lokacija fitnesa na prostem. Prav tako je podala pobudo za odstranitev 
table Turističnega društva. 

Župan je povedal, da bo tabla odstranjena, fitnes na prostem pa bo za Kulturnim domom, kjer se že ureja 
površina. 

Ga. Alenka Deutsch je zanimalo ali se pri rekonstrukciji Trškega jedra, upošteva kulturno dediščino 
natančneje, kako bo s škarpami, ki so ob glavni cesti skozi Trško jedro (natančneje pri Želu, Kasjaku in 
Dolinšeku). 

Župan je povedal, da je pri projektiranju omenjene rekonstrukcije sodeloval tudi Zavod za zaščito 
kulturne dediščine, ki je podal pogoje, ki so sedaj upoštevani v samem projektu. Za točno določen odsek 
oz. mikrolokacijo pa je potreben pregled projektne dokumentacije tako, da se bo odgovor podal svetnici 
naknadno. 

G. Tomaž Sušec je podal pobudo, da se na problematičnih mestih postavijo table »prepovedano 
odlaganje smeti« ter se ponovno obvesti občane o možnosti brezplačnega odvoza smeti v Zbirni center. 
Zanimale so ga tudi možnosti ureditve prometa pri sp. Mercatorju, saj je zelo omejeno parkirišče, velika 
frekvenca prometa, obenem pa veliko otrok za katere trenutna ureditev predstavlja veliko nevarnost. 

Župan je pojasnil, da je pri sp. Mercatorju težava, ker ni prostora. Je pa v načrtu ob rekonstrukciji ceste, 
da se os ceste premakne na levo stran in se s tem pridobi prostor pred stavbo. Glede odlagališč za 
odpadke pa je povedal, da se pridobivajo seznami občanov, ki zaradi oddaljenosti in razpršene poselitve, 
odlagajo odpadke na kritična mesta (kot je npr. Hrastnikov vrh), od koder jih potem Snaga odvaža. Na 
podlagi tega seznama se bodo določila nova »zbirna« mesta,  ki ne bodo več izpostavljena in ob cestah. 
Je pa tu zelo otežena komunikacija s podjetjem Snaga.   

 
 
 
Predsedujoči je sejo zaključil sejo ob 19:13 
 
 
 
   Zapisnikar:                     PREDSEDUJOČI 
 
 Šimen Kranjc            Marko Rakovnik 
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